

SLEEMAN UNIBROUE

(Translation – Original, French version, next page)

May 28, 2007

TO WHOM IT MAY CONCERN

Subject: Letter of references

Sir, Madam,

The present is to confirm that Vanasse & Associés Consultants Inc. conducted a mandate at Sleeman Unibroue Inc. as consultants in customs compliance during a critical change in our corporate structure.

Mrs. Vanasse demonstrated meticulousness and professionalism in carrying out the mandate. She quickly determined the complexity of this change and easily handled the challenge.

We are extremely pleased to have been able to work with Mrs. Vanasse and we strongly recommend her for consultation in customs compliance projects.

Sir, madam, please accept our best regards.

Angella Aubin
Export Coordinator

AA/vg



Le 28 mai 2007

À qui de droit

Objet : Lettre de références

Madame, Monsieur,

La présente est pour vous confirmer que Vanasse & Associés Consultants Inc. ont effectués un mandat chez Sleeman Unibroue, Inc. en tant que consultants en conformité douanière lors d'un changement critique de notre structure corporative.

Mme Vanasse a su faire preuve de minutie et de professionnalisme lors de son mandat. Elle a cerné très rapidement la complexité de ce changement et a relevé le défi très aisément.

Nous sommes très heureux d'avoir travaillé avec Mme Vanasse et nous vous la recommandons fortement pour des projets de consultation en conformité douanière.

Veillez accepter, Madame, Monsieur, nos salutations distinguées.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Angella Aubin", is written in a cursive style.

Angella Aubin
Coordonatrice à l'Exportation

AA/vg